



**Närvarande:**

Lars Henriksen, Ordförande  
Barbro Wettersten, vice ordförande  
Lars Håkansson, Kassör  
Lina Falk, Sekreterare  
Jan Larsson, adj. Kansliet

**Med anmäلت förhinder:**

Bernt Augustsson, lekmannarevisor

## **Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2020-03-12**

### **§ 127. Mötets öppnande.**

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.

### **§ 128. Fastställande av dagordning.**

Mötet fastställde dagordningen.

### **§ 129. Protokolljustering. Protokoll 2020-02-12.**

Protokollet gicks igenom rubrik för rubrik.

Mötet beslutade att godkänna protokollet.

### **§ 130. Skrivelser**

Postlistan godkändes och lades till handlingarna.

Åtgärdslistan godkändes.

#### **Skrivelser:**

##### **Stavnäs Hästskoklubb**

En skrivelse har inkommit från Stavnäs Hästskovarpklubb där man önskar ekonomiskt bidrag för resor till tävlingar under året.

VU beslutade att avslå ansökan. SVF betalar inte ut några bidrag för resor till tävlingar. SVF hänvisar istället till Värmlands distriktsförbund för eventuellt möjlighet till resebidrag därifrån.

VU beslutade att Jan Larsson får i uppdrag att skicka ett skriftligt svar till Stavnäs Hästskovarpklubb.

##### **SM-veckan**

En diskussion och beslut angående ansökan kring SM-veckan kommer att föras på kommande styrelsesammanträde fredagen den 20 mars 2020.

##### **Skrivelse angående underlag för mandatförening (Bengt-Arne Andersson)**

Ett underlag för mandatfördelning vid SVF förbundsmöte har upprättats.

Indelningen är upprättad utifrån RF/SISU:s länsvisa indelning.

Diskussion och beslut kring detta kommer att genomföras på kommande styrelsesammanträde.

#### Projektstöd från RF/SISU

En skrivelse har inkommit från Bengt-Arne Andersson där han önskar uppmärksamma VU och styrelsen på det förändrade läget kring formerna för projektstöd från RF/SISU. RF/SISU har ändrat regler och rutiner för projektstöd 2020.

Styrelsen behöver se närmre på arbetet kring verksamhetsstöd och projektstödet.

Diskussion kring det fortsatta arbetet kommer att föras på kommande styrelsesammanträde.

#### Alva IK

SVF har mottagit en skrivelse från Riksidrottsförbundet om att Alva IK har beviljats inträde i Svenska Varpaförbundet och blir nu den 45:e föreningen i förbundet.

#### **§ 131. Licenser/Övergångar**

Christoffer Karlsson Fårö IF till Södertälje VK  
Sara Broberg Karlsson Fårö IF till Södertälje VK

VU önskar följande kastare ett lycka till i den nya klubben.

#### **§ 132. Rapporter.**

##### **Ordförande**

- Tackar för uppvaktningen på sin 70 års dag ifrån SVF.
- Förarbetet inför Förbundsmöteshelgen är klart.
- Korrekturläst Nabben 1/20.
- Kommer att delta på dialogträff med RF gällande ekonomiskt stöd 2022 den 18 Mars 2020 i Göteborg.
- Löpande arbete

##### **Sekreterare**

- Inga rapporter

##### **Vice ordförande**

- Tackar för uppvaktningen på sin 70 års dag ifrån SVF.
- Löpande arbete

## **Kassör**

- Haft kontakt med Folksam angående licens- och föreningsförsäkringarna för 2020. Nu är fakturorna betalda.
- Haft en dialog med Leif Lüscher och Bernt Augustsson angående årsredovisningen.
- Hjälpt Bengt-Arne Andersson genom att fylla i det ekonomiska utfallet av idrottslyftets utvecklingsdel i slutrapporten för idrottslyftet 2019.
- Gjort en genomgång av vilka klubbar som har betalat årsavgiften för 2020. I dagsläget har 34 föreningar betalt.

## **Varpakonsulenten**

### **Har gjort:**

- Färdigställt verksamhetsberättelsen och skickat ut till alla föreningar m.m.
- Gratulerat Barbro Wettersten 70 år med en silvervarpa från SVF.
- Gratulerat Lars Henriksen 70 år med 1 gotlandskudde med 92 orter på från SVF.
- Bokat resor till alla i styrelsen+ombud och även boende till Förbundskonferensen.
- Anmält Lars Henriksen och Lars Håkansson till Dialogträff nr 2 i Göteborg.
- Löpande arbete

### **Ska göra:**

- Skriva avtal med SM arrangör
- Skicka licenslistor under April.
- Löpande arbete

## **§ 133. Valberedningen**

Ingen rapport.

## **§ 134. Nabben.**

Nabben nr 1 2020 bör komma i brevlådorna inom kort.

## **§ 135. Internationellt.**

Ingen rapport

## **§ 136. Ungdom/utbildning**

Ingen rapport

## **§ 137. Inför förbundsmötet**

### **COVID-19**

Diskussion fördes kring förbundsmöteshelgen med tanke på det pågående Coronabrottet.

**VU beslutade att Förbundsmöteshelgen kommer att genomföras så som läget ser ut just nu.**

**VU beslutade att den aktivitet som var planerad på lördagskvällen kommer att avbokas.**

VU beslutade att restaurangbesöket på lördagskvällen ställs in och att middag istället bokas på hotellet.

VU beslutade att Jan Larsson avbokar Linas hotellrum då hon pga sin hemsituation ej kommer att närvara på förbundsmöteshelgen.

VU beslutade även att ett meddelande går ut till ombud och styrelsemedlemmar med information kring detta och att möjligheten att följa med på styrelsesammanträdet och förbundsmötet via länk finnes.

VU föreslår följande och presenterar inför styrelsen:

VU föreslår att förbundsmötet 2021 genomförs 2021-03-20.

VU föreslår en oförändrad licensavgift för 2021:

Ungdomar upp till 15 år: 0kr

Juniorer: 100kr

Övriga: 200kr

Stenvarpa: 50kr

VU föreslår en oförändrad årsavgift för 2021: 1000kr

§ 138. Övriga frågor

Inga övriga frågor

§ 139. Nästa VU möte

Nästa VU möte blir den 9 April 2020. Bernt Augustsson kommer då bli inbjuden till mötet.

§ 140. Mötets avslutning.

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet.

12 Mars 2020

Ordförande Lars Henriksen



Sekreterare Lina Falk

